
 

Åby-Åbyhøj Fællesråd – Bestyrelsesmøde d.10 December 2024 

Deltagere:  Jesper – Giovanna – John – Poul – Lars – Bo – Kasper O. 

A<rud: Leif – Thorkild – Kasper M. 

 
1) Godkendelse af seneste referat 

Giovanna ønsker at komme ind i gruppen omkring torvemarkedet i Åbyhøj. Poul sender info Jl Giovanna. 

Punkt fra Jdligere referat om julefrokost skal ikke med i referatet. 
 
2) VigJgt nyt fra Åbyhøj 
Mange cykler som står på Søren Frichs vej – ser ikke særlig pænt ud. 

Pizzeria på Søren Frichsvej er blevet lukket af fødevarer myndighederne. 
(hTps://www.findsmiley.dk/1453650) 

Vand og kloak: Det går godt fremad på bla Ankers Jensens vej 

Åbyhøj Idrætscenter: Planklagenævnet har underkendt Aarhus Kommune 
(hTps://pkn.naevneneshus.dk/afgoerelse/c72b1a80-1677-47a9-bf27-0633f46dabfc) 

Selve byggeriet er ca 3 mdr foran Jdsplanen. 

Der bliver arbejdet på et dagJlbud omkring Kulgården.  
 
3) Torvemarked hver lørdag 
Gruppen for torvemarkedet består af: 

Henrik Juul (Tovholder) 

ChrisJan 

Bo 

Kasper M. 

Steen G. 

Giovanna 

Sidste markedet i 2024: 21 Dec 24 

Første markedet i 2025: 5 April 25 

Januar, Februar og Marts 25: Fiskemanden er Jlstede hver lørdag 

De faste skilte på torvet ligger stadigvæk hos Aarhus Kommune og PoliJet. 
 
 
 

 



 

4) Udfordringer med den vedtagne Helhedsplan for centerområdet 

Centerområde: Ydunsvej Jl Kvickly Åbyhøj 
Helhedsplanen bliver udfordret. Fællesrådet er obs på det.  

(hTps://aarhus.dk/media/btxdsr2y/helhedsplan-for-silkeborgvej.pdf) 

 
5) Generalforsamling 2025 

Generalforsamling i 2025 bliver aholdt på Elværket Åbyhøj – 30 Januar 2025 fra kl 18:30 

Poul følger op på info fra bestyrelsen i Elværket. 

Jesper og Poul får lavet en dagsorden Jl mødet. Og sendt ud Jl medlemmerne. 

Tema Jl 2025: Kulgården ? 

Poul spørger Torben F om han vil være dirigent 
 
6) Indspark Jl borgermøde i forårret - det er valgår 
Jesper følger op ang bookinger Jl mødet – (Muligheder: Gammelgårdsskolen og Åby Bib – salen) 

7) Status på Jltag i Åby Park 

Tiltag i Åby Park: 

Nogle af søerne er blevet renset op 
 
8) Facebook 

Jesper har hal et godt møde med Margrethe  (daglig leder i Åby sogn) ang brug af Facebook Jl reklame for 
Fællesrådet. 

Jesper arbejder på at få sat det op Jl noget boost på Facebook. Kontakt Jl John ang betaling af det. 

Og der skal opreTes begivenheder for torvemarkedet (alle datoer) på FB. 
 
 
9) Evt.  

Det har taget noget Jd at få alle pengene krævet ind eler torvedag 2024. 

Jesper: Kan man ikke slå betaling af stand og reklame sammen Jl et beløb ? Det vil der blive fuldt op på. 

 

Næste møde: 14 Januar 2025 fra kl 17:00 (Studiekredslokalet) (Åby bibliotek) 

Referent: Jesper Richardt 


